
 

 

Hrací pátek 22.11. 2019 

 

Venku vládne pošmourné počasí a tu a tam se objeví osamělá kapka jako hrozba a nebo 

možná předzvěst deště. Scházíme se v pátek odpoledne v klubovně, abychom si zahráli několik 

her, po dvou týdnech od výpravy se opět setkali mezi sebou a něco se dozvěděli. Když přicházím 

ke klubovně před začátkem akce, několik členů již čeká, co se bude dít. Pro některé z nich je to 

jedna z jejich prvních akcí, proto se všichni navzájem ještě tolik neznají. Během následujících 

minut se ukazuje náš konečný počet, který ale přece jenom ještě naroste s příchodem některých 

členů vedení. Zúčastnili se: Davča, Ondra, Vili, Shrek, Demižon, Kuba, Iggy, Alex a Dominik 

alias Mazáci, Sam, Tom, Pevnost a za vedení Štístko, Prokop, Matěj, Tadeáš, Lipo, Šoty a já. 

Když se nám konečně podařilo se sejít ve finálním složení, vydali jsme se ven a hráli 

jsme hru, kdy bylo cílem členů získávat bílé a červené papírky, které představovaly jejich osobní 

informace, ze spárů komunistické Státní bezpečnosti. Právě ta však zároveň činila velkou 

překážku a bránila našich skautům ve vynášení informací. Když byl některý z kluků chycený, 

bylo jeho úkolem napsat o sobě jednu věc, kterou naopak Státní bezpečnost zjistila. Vysvětlování 

aktivity zabralo delší čas, protože rozjívení pohůnci se moc soustředit nedokázali. Po aktivitě 

jsme si výsledky pověděli, abychom si jména ostatních lépe pamatovali. 

Zatímco se členi uchýlili do bezpečí a relativního tepla klubovny a hráli medvěda ve 

srubu, já jsem připravil další aktivitu, která se vázala k 17. listopadu, který byl v neděli. Kluci se 

rozdělili na dva týmy a měli najít na vymezeném prostoru různé události a místa, která se vážou 

k 17. listopadu 1939 a 1989. Následně měli pojmy přiřadit k jednomu a nebo druhému letopočtu. 

Poté se členů ujmul Tadeáš na svou krátkou aktivitu při které oba týmy vytvořily nějaké 

heslo vázající se k 17. listopadu a to vysprejovaly na připravená prostěradla. Na ta je možné se 

podívat u klubovny. Stejným způsobem vznikaly i nápisy během demonstrací spojených se 

Sametovou revolucí. 

Poté už jsme stihli jen úklid klubovny a oficiální zakončení oddílovým pokřikem. Věřím, 

že se akce podařila, byť víc soustředění ze strany členů by bezpochyby pomohlo. Zároveň 

doufám, že se nás příště ukáže ještě víc. Uvidíme se na vánoční schůzce? 

Pavel 


